
z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy która odbyła się w dniu 3 października 
2017 r.

Posiedzenie komisji trwało od godz. 14.00 do godz. 16.00 

Na posiedzeniu obecni byli:

1 .Marek Pasoń - przewodniczący

2.Wójcik Grzegorz - członek

3. Sobczak Józef -  członek

4. Łukasiewicz Regina - członek

5. Wróbel Hanna -  członek,

W posiedzeniu Komisji udział wzięli p. Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, p. Zenon 
Zadrożny -  Zastępca Wójta, p. Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i p. 
Marcin Szerszenowicz - insp. ds. drogownictwa.

Posiedzenie komisji otworzył p. Marek Pasoń -  przewodniczący komisji. Powitał zebranych i 
poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane na wniosek Wójta.

Porządek posiedzenia

1. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 W sprawach bieżących dyskutowano na temat budowy dróg i chodników zgodnie z 
kompetencją Komisji.

Zastępca Wójta przedstawił wyniki przetargów na budowę chodnika w Cisiu. Na zadanie 
przetarg był ogłaszany trzykrotnie. Najniższa kwota z przetargu to 287 411,70 zł za którą 
może zostać wybudowany chodnik na odcinkuU45 m długości.

Komisja wyjechała w teren aby zobrazować jak faktycznie przedstawia na miejscu.

Po dokonaniu oględzin Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przeprojektowaniem tego 
zadania i uznała że należy go zdjąć z tegorocznych zadań inwestycyjnych i przenieść do 
przedsięwzięć na rok 2018 zwiększając środki na ten cel.

Całkowity koszt wykonania zadania czyli wykonanie chodnika długości 1 kilometra będzie 
wynosił około 1 miliona złotych a kwota zakładana w budżecie na jego wybudowanie w 
całości to 270 tysięcy złotych. Tak duża kwota, przekraczająca wielokrotnie koszty budowy 
chodmkóW~W~Tnny6h-^mojscowościaeh spowodowana jest koniecznością wymiany gruntów 
rodzimych i wykonania nasypów oraz umocnienia skarpy prefabrykowanymi elementami

Protokół Nr 24



betonowymi. W związku z dużą różnicą wysokości pomiędzy projektowanym chodnikiem a 
terenem przyległym na dużej części chodnika zachodzi także konieczność wykonania 
barierki. Do czasu wykonania projektu chodnika i ogłoszenia przetargu nie było możliwe 
przewidzenie faktycznych kosztów jego budowy. Objęty zakresem ogłoszonego przetargu 
chodnik kończyłby się przed pierwszymi zabudowaniami po stronie po której jest on 
przewidziany. Aby inwestycja nie była bezcelowa konieczne byłoby jej dokończenie w 2018 
roku. Przy budżecie który zgodnie z już podpisanymi umowami obejmował będzie budowę 
dróg z programu PRO W oraz budowę wodociągów w kilku miejscowościach nie sposób 
byłoby znaleźć 700 tysięcy złotych na jego budowę w 2018r. Kolejnym problemem z 
dokończeniem budowy jest to że PGNiG nie rozpoczął nawet prac projektowych sieci 
gazowej w miejscowości Cisie. Dodatkowo po wykonaniu chodnika nadal zachodziłaby 
konieczność wykonania nowej nawierzchni drogi która jest w złym stanie technicznym. 
Druga strona drogi nie jest położona na terenach zalewowych i nie wymaga takiej ilości prac. 
Plan miejscowy również przewiduje tam poszerzenie drogi i około połowy nieruchomości ma 
już wydzielone poszerzenie. W związku z tym celowa wydaje się zmiana zakresu projektu i 
zaprojektowanie i wykonanie nowej nawierzchni jezdni z wydzieleniem pobocza po którym 
będą mogli poruszać się piesi a jeżeli mieszkańcy będą zainteresowani powstaniem chodnika i 
wydzieleniem na ten cel gruntów ze swoich nieruchomości wykonanie chodnika bądź opaski 
z kostki brukowej w przypadku konieczności miejscowych zawężeń ze względu na 
lokalizacje ogrodzeń.

Po dokonaniu oględzin Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przeprojektowaniem tego 
zadania i uznała że należy go zdjąć z tegorocznych zadań inwestycyjnych i przenieść do 
przedsięwzięć na rok 2018 zwiększając środki na ten cel.

Przetarg na budowę opaski w Karpinie. Wynik przetargu to kwota 323 245 zł. Brakujące 
środki planuje się zabezpieczyć z budżetu gminy.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem przedstawionego rozwiązania.

Budowa drogi we Wszeborach. Wynik z przetargu to kwota 323 934 zł 

Brakujące środki zabezpieczyć z budżetu gminy.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem przedstawionego rozwiązania

Pasoń Marek 
Wójcik Grzegorz 
Łukasiewicz Regina
Sobczak Józef 
Wróbel Hanna


